
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 873 af 23. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

21. oktober 2014 
J.nr. 14-4308801 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 873
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Kan ministeren redegøre for, hvorfor regeringen har indført en reklameafgiftslov, der i 

relation til blandt andet ugeaviser forfølger de samme kulturhensyn som mediestøttelo-

ven? 

 

Svar 

Der er redegjort for overvejelserne bag afgiftsfritagelserne for ugeaviser i svar på spørgs-

mål nr. 15 af 7. november 2012, L50. 2012-2013.  

 

Der er i forbindelse med udarbejdelse af loven og betingelserne for afgiftsfritagelse i øv-

rigt ikke taget hensyn til de kriterier, som er afgørende for modtagelse af støtte efter lov 

om mediestøtte.  
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